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عده ای اعتقاد دارند که به خاطر توجه رسانه ها، علیرضا نیکبخت واحدی به عنوان 
سرمربی تیم های زیرگروه از سوی مدیران آنها انتخاب می شود. این در حالی است 
که خودش اعتقاد دارد این موضوع که او تبدیل به یک برند شده برایش جای افتخار 
دارد اما انتخابش به عنوان سرمربی، هیچ گاه به این موضوع ربطی نداشته چون دانش 
مربیگری اش را به روز نگه داشته و در این عرصه نیز می خواهد جاه طلب باشد. در این 
خصوص و سایر مسائل مرتبط دیگر دقایقی با نیکبخت واحدی در »فرهیختگان« 

به گفت و گو پرداختیم که در ادامه می خوانید. 

صحبت را از شـــرایط شـــهدای رزکان در لیگ دسته دوم شروع کنیم. بعد از انصراف 
از رقابت های جام حذفی به نظر می رسد تمام تلاش و تمرکز خود را برای صعود به 

لیگ دسته اول به کار ببندید. 
یـــم. از دو بـــازی که یکـــی از آنها خارج از خانـــه بود چهار امتیاز  شـــرایط خوبـــی دار
کسب کردیم و امیدوار هستیم. در اولین دیدار با این تیم در خارج از خانه تنها با 11 
بازیکن در زمین حاضر شدیم و با خواست خدا و غیرتی که بچه ها به خرج دادند 
توانستیم تیم خوب صابر میرقربانی را در حالی متوقف کنیم که تا دقیقه 70 هم یک 
بر صفر از رقیب پیش بودیم. در مجموع وضعیت خوبی داریم و خدا را شکر که 
مصدومان مان هم رسیده اند و منتظر نیم فصل دوم هستیم تا بتوانیم ان شاءالله با 
تقویت تیم و جابه جایی ای که انجام می دهیم به کورس مدعیان صعود برگردیم. 

چقدر به این موضوع یعنی صعود به لیگ دسته اول امیدوار هستید؟ 
شانس مان کم نیست ولی زیاد هم نیست. اختلاف مان با تیم بالای جدول زیاد 
نیست و تیم های دیگر هم برای صعود تلاش خود را می کنند و به همین دلیل ما کار 
سختی را پیش رو  داریم. اما مطمئن باشید جایگاه مان را از جایی که هستیم ترقی 
خواهیم داد و با وجود تلاش سایر تیم ها نیم نگاهی هم به صعود خواهیم داشت. 

گفته می شـــود پیشـــنهاد مربیگری در تیم های زیرگروه لیگ به نیکبخت واحدی به 
خاطر برند و اســـم او صورت گرفته و شـــما را انتخاب می کنند تا توجه رســـانه ها را به 

این تیم ها معطوف کنند. 
اولا که برند بودن و شناخته شدن یک افتخار است که به خاطر لطف خدا و مردم 
شامل حال من شده است. من برای این فوتبال و جایگاه فعلی ام 30 سال زحمت 
کشیده ام. از نونهالان تا بزرگسالان در همه رده های تیم ملی، پیراهن کشورم را بر تن 
کرده ام. در همه رده ها بودم و برای همین برند نیکبخت بودن زحمت کشیده ام و 
الان هم دارم استفاده اش را می برم و این برای من یک افتخار است. ضمن اینکه 
یک مربی خوش پوش است و اینطور لباس می پوشد و می گردد، دلیلی نمی شود 

که بخواهیم او را بزنیم و به وی انتقادهای بیخودی را مطرح کنیم. 

بعد از شادکام مشهد، این دومین تیمی است که به عنوان سرمربی در آن کار می کنید؟ 
بله، درست است. پیش از این هم در تیم هایی مانند چوکا و تیم های دیگر که با 
رضا عنایتی کار کردم رزومه ام مشـــخص اســـت. در تیم هایی که سرمربی بودم به 
طور مثال در همان شادکام که در لیگ دسته سوم بودیم طوری کار کردیم که تیمم 
از لحاظ فوتبالی در همان لیگ سطح توقعات را بالا آورده و این صحبت هایی 
که مطرح می شود فقط به اسم برند یا شناخته شده بودن من نیست. در هر صورت 
شـــاید این اتفاق روی تیم حریف یا بازیکنانش و حتی بازیکنان خودم تاثیرگذار 
باشـــد امـــا اینکـــه ما مثلا به این موضـــوع بپردازیم کـــه نیکبخت واحدی به خاطر 
، اصلا اینطور نیست. من سعی می کنم  برند بودن در جرگه مربیان قرار دارد، خیر
همواره خودم را از لحاظ دانش مربیگری به روز نگه داشته و هر روز از روی دست 

مربیان بزرگ دنیا به قدری مطالعه دارم که می توانم ادعا کنم هر روز می توانم یک 
چیز جدید به بازیکنانم اضافه کنم نه اینکه بخواهم فقط نان اسمم را خورده و به 

آموزش مسائل تکراری بپردازم. 

به نظر می رسد همین که کار مربیگری را از زیرگروه آغاز کرده ای موید همین حرف باشد. 
صد در صد درست است. من نه آشنا دارم و نه مدیربرنامه کنارم هست. مثل برخی 
آقایان هم نیستم که هرچقدر تیم ها را در بالاترین سطح می اندازند باز هم تیم دارند. 
اما من از پایین ترین رده مربیگری را آغاز کردم تا بتوانم به صورت پله پله تجربه لازم 
را به دست بیاورم. همانطور که در فوتبالم سختی کشیدم در مربیگری هم دارم 
زحمت می کشم. اینطور نیستم که در خانه بنشینم و مدیر برنامه ها به من زنگ 
بزند و بگوید داریم فلان تیم را برایت ردیف می کنیم. نتایج تیم هایم هم مشخص 
هستند و آن را می بینید. اما اینکه دارم از پایه کار را شروع می کنم برای خودم هم 
لذتبخش تر است تا اینکه بخواهم مثل برخی همکارانم با سفارش به تیمی بروم و 

موفق هم نباشم و باز هم سفارشی تیم بگیرم. 

به نظر می رسد با این صحبت ها در مربیگری هم با جاه طلبی به دنبال نیمکت های 
بزرگ تر باشید؟ 

صد در صد همین است. اگر مثل دوستانم چهار تا مدیر برنامه در کنارم داشتم من 
هم الان در لیگ برتر سرمربی بودم اما سعی کردم طوری رفتار 

کنم که اجازه بدهم خود مدیران عامل با من تماس بگیرند. از 
مدیران هر دو تیمی که با آنها کار کرده ام استعلام بگیرید 
که اولین برخوردی که با آنها داشته ام چطور بوده است. 

من حتی از این عزیزان هم درخواستی نداشتم و آنها از من 
خواستند تا سکان هدایت این تیم ها را عهده دار 

شوم. در جلسه ای که با مدیران شادکام داشتم 
بیشتر به خاطر مشورت در این جلسه حاضر 

شدم و همان جا به آنها گفتم که ما 
مثل خیلی از مربیان دیگر 

نیستیم که برای رسیدن 
به جایگاهی بخواهیم 

زیـــرآب رفقایمـــان را 

بزنیم. آنها هم از این صحبت ها خوش شـــان آمده و گفتند می خواهیم تیم را به 
دست شما بدهیم و من هم گفتم در خدمت تان هستم. الان هم در ادامه همین 
شیوه را برای مربیگری ام به کار خواهم بست و می دانم به تیم های بزرگ می رسم 

و موفق هم خواهم شد. 

 به دربی 102 رسیده ایم. به صورت کلی درخصوص این بازی چه صحبتی دارید؟ 
فکر می کنم چون شـــرایط حساســـی را برای هر دو تیم شـــاهد هســـتیم و در این 
بین حساســـیت ها روی پرســـپولیس به خاطر نتایج اخیر این تیم بیشتر است، 
بازی دربی می تواند یکی از قشـــنگ ترین دیدارهای دربی ســـال های اخیر شود. 
پرسپولیســـی ها چیـــزی برای از دســـت دادن ندارند و  می خواهنـــد در این دیدار 
همه ناکامی های اخیر را جبران کنند. از سوی دیگر استقلال هم به صدر جدول 
چسبیده و آن را به راحتی ول نمی کند. این تیم هم با وجود چوب هایی که لای 
چرخش می گذارند و با وجود بازی هایی که ارائه می دهد فعلا دارد با جواد نکونام 
خوب نتیجه می گیرد. بنابراین این دربی می تواند یکی از جذاب ترین دربی های 
اخیر شود. به نظر من بازی قشنگی می شود، چون هر دو تیم به خاطر هواداران شان 

احتیاج به این سه امتیاز دارند. 

، فصل جذابی را در لیگ  به نظر می رســـد با توجه به تعداد مدعیان تا اینجای کار
برتر سپری می کنیم. 

بله، درست است. بازیکنانی 
کـــه در تیم هـــای بالای 
جـــدول قـــرار دارند، 
بازیکنـــان تاپ تیم 
ملـــی و باشـــگاهی 
فوتبـــال ایـــران را در 
اختیـــار دارنـــد و ایـــن 
موضـــوع رقابـــت را بـــرای 
سایر تیم ها سخت 

می کند. 

بازگشت نکو به اهواز؛ لیگ در نقطه جوش

فولاددرآستانهبازیحساسدرگیرچالشهایدرونباشگاهی

، فولاد در اهواز  در یکی از حساس ترین بازی های هفته دوازدهم رقابت های لیگ برتر
میزبان استقلال است. نتیجه این بازی برای هر دو تیم اهمیت دارد، چرا که فولادی ها 
می خواهند روند پیروزی در خانه را حفظ کرده و همچنان موفقیت در خانه خود را 
جشن بگیرند و استقلال نیز با توجه به تساوی هفته گذشته مقابل ذوب آهن تمایلی 

ندار د که نتیجه را واگذار کرده و از کورس قهرمانی عقب بماند. 

   دو تقابل حساس در یک روز
جدایـــی عجیـــب و ناگهانـــی جـــواد نکونام در 
کوران رقابت های لیگ قهرمانان آسیا از جمع 

فولادی هـــا، باعـــث شـــد هـــواداران این تیم 
همچنـــان پس از گذشـــت ماه هـــا از آن 

اتفـــاق، این مربـــی را یکی از عوامل 
کامی تیم شـــان طی ماه های  نا

اخیـــر بداننـــد. فولادی هـــا که 
تصـــور نمی کردنـــد، نکونـــام 
در آن روزهـــای ســـخت، 
رهایشان کند، حالا به بازی 
هفتـــه دوازدهـــم انتقام گونه 

می نگرند. 
از طرفـــی نکونـــام نیـــز تصـــور 

نمی کـــرد در چنیـــن شـــرایطی 
راهی اهواز شده و تشنه سه امتیاز 

بازی باشد. کادر سابق تیم فولاد 
خوزستان در قالب کادر فنی 

استقلال راهی اهواز می شوند. 

از این رو این بازی نه تنها سه امتیاز بلکه برای هر دو تیم جنبه حیثیتی دارد. فولادی ها 
می خواهند انتقام آن جدایی تلخ را از نکونام بگیرند و این مربی نیز برای بقا در صدر 

جدول به هر سه امتیاز بازی احتیاج دارد. 
این در حالی است که فولادی ها حتی در زمانی که نکونام سرمربی تیم شان بود، 
بارها نسبت به او انتقاد کرده و از او توقع تیمی بهتر داشتند. آنها حتی خواهان 
برکناری نکونام هم شده بودند. شرایط البته با جدایی مربی اصلا خوب پیش 
نرفت تا جایی که آنها از جدایی نکونامی که نسبت به او معترض بودند پشیمان 
شدند. نکو اما در آستانه دربی و در سخت ترین شرایط ممکن به فولاد رسید. 
خاطـــرات او بـــا فولادی ها قطعا از یاد مربی نخواهد رفت؛ با این حال 
حس برتری جویی او در مقابل تیم سابق از یک سو و از سوی 
دیگر حساســـیت های بازی قبل از دربی، همه بهانه های 
خوبی برای حســـاس شدن این بازی است. انتظار می رود 
تقابل دو تیم یکی از دیدنی ترین و حساس ترین بازی های 

لیگ برتر از آب درآید. 
فراتـــر از تقابـــل نکونام با فـــولاد، رویارویی این مربی با 
موســـی کولیبالی اســـت. کولیبالی که با آمدن 
مارتینز به یکی از مهره های اصلی او تبدیل 
شده است، انگیزه خاصی برای درخشش 
مقابل استقلال، تیم سرمربی سابقش 
دارد. ایـــن مدافع بلند قامت در زمان 
نکونام اختلافی شدید با او داشت 
و به همین دلیل از جمع اهوازی ها 
جـــدا شـــد. در آن زمـــان کولیبالی 
اعتراض های شـــدیدی در صفحه 
اینستاگرامش به نکونام کرد و بارها تهدید 
کرد درخصوص مربی افشاگری می کند. همین 
امر بدون شک تقابل این دو را با حساسیت های 

زیادی روبه رو خواهد کرد. 

   فولاد با مارتینز عالی نیست
وضعیت فولاد به دو بخش قبل و بعد از مارتینز تقسیم می شود. قبل از ورود این مربی 
شرایط برای فولادی ها خوب پیش نرفت. آنها بدون امتیاز قعر نشین مطلق رقابت ها 
بودند. با حضور این مربی اما شرایط تغییر کرد. یک هفته تعطیلی لیگ برتر فرصت 
مناسبی بود تا سرمربی جدید تیم را شناخته و تغییرات مورد نظر را لحاظ کند. این 
انتخاب برای فولادی ها خوب بود چرا که آنها در حال حاضر با دو پیروزی خانگی 
و یک برد خارج از خانه ۹ امتیازی شده و هرچند جایگاه چندان خوبی در جدول 
رده بندی ندارند اما شرایط را به نفع خود تغییر داده و می توانند در ادامه خود را به 

جایگاه بهتری برسانند. 
تیم  پیر  و کند  فولاد که در ابتدای فصل بسته شده بود با حضور سرمربی جدید 
تغییر کرد؛ این مربی نه تنها از بازیکنان جوان در ترکیب تیمش استفاده می کند 
بلکـــه بـــه عقـــد قرارداد با این جوان ها علاقمند اســـت. وی در آخرین اقدام خود در 
جهت جوانسازی تیم فولاد، وینگر تیم نوجوانان این باشگاه را به خدمت گرفت و 
برای نیم فصل نیز قول تغییر در جمع نفرات فولاد را گرفته است. مارتینز برای اینکه 
با فولاد به موفقیت برسد نه تنها از لحاظ تاکتیکی این تیم را تا حدودی تغییر داده و 
در حال بازسازی است، بلکه به لحاظ روانی و اخلاقی نیز بازیکنان را زیر نظر گرفته 
است. چالش اخیر او با یکی دو تن از بازیکنان فولاد به شکلی است که چهره دیگر 

و متمایزی از این مربی به نمایش گذاشته است. 
مارتینز در اولین گام به دنبال حذف بازیکن سالاری در تیم فولاد است. او در ابتدا 
فکر می کرد که فقط برای تغییرات تاکتیکی و بازی فوتبال به اهواز آمده است اما رفته 
رفته با مشاهده برخی رفتارها در تیم فولاد که تقریبا در اغلب باشگاه های اهوازی 
رایج است، متوجه دیگر مسئولیت های خود نیز شد. با این حال باشگاه فولاد با 
سیاســـت عمـــل کـــرده و اجازه نداده اختلاف نظر بیـــن او و بازیکنانش به اخراج و 

جدایی ختم می شود. 
مارتینز در مدت شـــش هفته حضور در بازی های تیم فولاد تاکنون ســـه برد و ســـه 
شکست کسب کرده است. دو پیروزی مقابل استقلال خوزستان و هوادار آن ها را به 
ادامه کار امیدوار کرد اما این پایان کار فولاد نبود؛ پس از آنکه آنها به توانایی های خود 
مغرور شدند دو شکست متوالی مقابل شمس آذر و مس موجب ناامیدی مجدد 

فولاد و هوادارانش شد. در ادامه اما بار دیگر فولادی ها به رقابت بازگشته و در بازی 
با آلومینیوم در خانه  آمار موفقیت های خود را به سه بازی رساندند. 

   فولادی ها به دنبال مقصر
فـــولاد تیمی زخم خورده و بیمار اســـت. هرچند همراهی مارتینز آنهـــا را از بحران تا 
حدودی خارج کرد اما واقعیت این است که سکوها هنوز ملتهب، بازیکنان هنوز 
ترسو و سرمربی فعلا بلاتکلیف است. همین شرایط باعث شده هواداران فولاد که 
خواهان ادامه همکاری با مربی خارجی هستند برای مشکلات باشگاه شان به دنبال 
مقصر بگردند. اینطور که از اهواز خبر می رسد، هواداران فولاد معتقدند تیم از ابتدا بد 
بسته شده و حالا که منصوریان در دسترس نیست، آنها شعبانی، مدیرعامل باشگاه 

را عامل اصلی این مشکلات می دانند. 
برخـــی شـــایعات در خصـــوص حضـــور یک دلال خـــاص از ابتـــدای فصل نقل و 
انتقالات تا به امروز در کنار باشگاه فولاد این شائبه را به وجود آورده که مدیرعامل 
این باشگاه با دلال مورد نظر همکاری می کند. فولادی ها چند باری در ورزشگاه، با 
شعارهایی نسبت به همکاری با این ایجنت فوتبالی و بازیکنانی که جذب کرده 
اعتراض کرده و از مدیریت باشگاه خواهان قطع همکاری با این دلال شدند. در 
چنین شرایطی، هر چند مارتینز با سه شکست و سه پیروزی در شرایط متعادلی قرار 
دارد اما سکوها همچنان ملتهب است و برای پایان دادن به اتفاقات و اشتباهات 
اخیر پیرامون باشگاه فولاد، به دنبال مقصر می گردند. آنها می خواهند مارتینز بماند 
چون خواهان مربی خارجی بودند و عملکردش را می پسندند. حضور هواداران در 
تمرینات در کنار این مربی خوب بوده است اما مدیرعامل باشگاه را عامل اصلی 
مشکلات پیرامون باشگاه می دانند . آنها طی هفته های اخیر در بازی های خانگی، 
با شعارهایی علیه شعبانی، خواهان استعفای او و یا حتی اخراجش شدند، اما تا 
این لحظه باشگاه واکنشی به این مسائل نداشته و فعلا ادامه کار با همین منوال در 
دستور کار فولادی هاست. با این حال برخی اخبار رسیده از باشگاه فولاد حکایت 
از تلاش برخی مدیران کارخانه فولاد برای جانشینی شعبانی دارد. گویا برخی مدیران 
که سابقه همکاری با باشگاه را داشته اند بدشان نمی آید بار دیگر سکان هدایت را در 
دست گرفته و به عنوان مدیرعامل از این پس مسئولیت باشگاه را به عهده بگیرند. 

نیکبخت واحدی در گفت و گو با »فرهیختگان«: مثل برخی نیستم که هرچه تیم می اندازند باز هم تیم دارند! 

دربی102میتواندیکیاززیباترین
بازیهایسالهایاخیرشود

 به خاطر برند نیکبخت به سراغم نمی آیند، از روی دست مربیان بزرگ دنیا مطالعه دارم
 استقلال با وجود چوب هایی که لای چرخش می گذارند خوب نتیجه می گیرد

محمدرضا حاجی عبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

نیلوفر مژدهی
خبرنگار

درخواست باشگاه استقلال از فدراسیون فوتبال

ازمحلمطالباتماندرفیفا
پروندهپرتغالیهاراببندید

تیم فوتبال استقلال صدرنشین رقابت های لیگ برتر در حالی به رقابت 
خود برای کسب موفقیت در فصل جاری این رقابت ها ادامه می دهد که 
هنوز حکم پرونده این تیم در کمیته انضباطی بر سر تخلف احتمالی به 
خاطر موضوع سقف بودجه اعلام نشده است. این در حالی است که 
به جز این چالش که همچنان نتیجه آن مشخص نیست، استقلالی ها 
با پرونده های عدیده مالی از سوی طلبکاران خارجی خود نیز مواجه 
بوده و در این خصوص فعلا رای پرونده ساپینتو و دستیاران وی از راه 
رسیده است. در این مورد شنیده می شود برای رفع موانع درباره صدور 
مجوز حرفه ای و بازشـــدن پنجره نقل و انتقالاتی اســـتقلال در آســـتانه 
پنجره زمســـتانی، تســـویه حساب با پرتغالی ها در دســـتور کار باشگاه 
قرار گرفته اســـت. در این خصوص شـــنیده می شـــود باشگاه استقلال 
از فدراســـیون فوتبال درخواســـت کرده اســـت تا از محل مطالبات این 
باشگاه در خصوص حضور بازیکنان این تیم در جام جهانی، پرداختی 
به سرمربیان سابق این تیم صورت گرفته تا این پرونده ها نیز بسته شود. 
نکتـــه امیدوارکننـــده اینکه مجموع مطالبات اســـتقلال از فیفا حدودا 
نزدیک به مطالبات ساپینتو و دستیارانش بوده تا از همین طریق، تسویه 
حساب نهایی با این نفرات به عمل بیاید. البته این احتمال هم وجود 
دارد که آبی ها بجای تسویه با مربیان پرتغالی، بدنبال پرداخت بدهی 

خود به باشگاه پرتغالی سانتاکلارا از این طریق باشند.

در اقدامی عجیب، فیفا نام ایران را از فدراسیون های 
عضو حذف کرد!

فدراسیونایران:پیگیریمیکنیم
سایت فدراسیون جهانی فوتبال، فیفا به تازگی گرافیک و فرمت خود را 
در برخی بخش ها تغییر داده است. این در حالی است که در بخش 
فدراسیون های عضو به تفکیک قاره های مختلف با تصاویر گرافیکی 
جدید، در زیرصفحه کنفدراسیون فوتبال آسیا نام کشورها دیده می شود 
اما خبری از فدراسیون فوتبال ایران نیست. البته این موضوع می تواند به 
یادی ازجمله آپدیت نشدن کامل این بخش نیز مرتبط باشد  مسائل ز
اما در هر صورت اینکه چرا در بین همه کشورهای عضو کنفدراسیون 
فوتبال آســـیا و دربین فدراســـیون های کشورهای مطرح آسیا، نام ایران 
از این لیست گرافیکی جا می ماند، می تواند نکته ای بسیار عجیب و 
ابهام آور باشد. در این خصوص پیگیری های خبرنگار »فرهیختگان« 
برای ارتباط با تارقلی زاده، سرپرست کمیته بین الملل فدراسیون فوتبال 
راه به جایی نبرده. این در صورتی اســـت که شـــنیده ها حکایت از آن 
دارد کـــه قرار اســـت امروز همین بخش )کمیته بین الملل فدراســـیون 
فوتبال( در نامه نگاری با فیفا در این خصوص استعلام کرده و دلایل 

ذکر نشدن نام فدراسیون ایران مشخص شود.

ترمز تیم تارتار در خانه کشیده شد

جنجالVARفیکدرآبادان
هفته دوازدهم رقابت های لیگ برتر عصر دیروز با برگزاری ســـه مســـابقه 
دیگر پیگیری شد که در آبادان اتفاقات و جنجال داوری بسیار خبرساز 
شد و در انزلی هم جدال دو تیم جذاب این فصل با برتری نماینده قزوین 
به پایان رســـید. نفت آبادان در خانه میزبان آلومینیوم اراک بود که نیمه 
نخست این دیدار با اخراج محمدرضا خانزاده از تیم میزبان همراه بود اما 
اتفاق جنجالی این مسابقه در نیمه دوم بود؛ جایی که بازی با برتری دو بر 
یک آلومینیوم در جریان بود و حسین زمانی، داور این دیدار در دقیقه 58 
یک پنالتی به سود اراکی ها اعلام کرد که با اعتراضاتی همراه بود و پس از 
وقفه ای بسیار طولانی و بررسی صحنه از طریق گوشی تلفن و درنهایت 
با نظر خداداد افشاریان، رئیس کمیته داوران که ناظر این مسابقه نیز بود 
داور تصمیمش را عوض کرد و توپ را در اختیار نفتی ها قرار داد. این برای 
چندمین بار در هفته های اخیر است که دیدارهای آلومینیوم با اشتباهات 
داوری که اغلب به ضرر آنها تمام شده، همراه بوده است. در انزلی ملوان 
شگفتی ساز برابر شمس آذر که این هفته ها نمایش خوبی ارائه می دهد در 
دیداری تماشایی با دو گل شکست خورد تا روند موفقیت های تیم تارتار 
فعلا متوقف شود. در دیگر بازی دیروز هم رویارویی پیکان و ذوب آهن 

در تهران برنده نداشت و با تساوی بدون گل به پایان رسید. 

اخبار کوتاه


